
Bestyrelsesmøde den 3. november. 

Dagsorden. 
1 Siden sidst, herunder opfølgning på afdelingsmødet, manglende klipning af hække og andet. 
2 Orientering om udskiftning af vinduer. Hvor langt er vi? Og nyt fra møde med rådgiver den 20 okt. 
3 Råderetskatalog. Hvordan griber vi det an? 
4 Julebelysning på fællesarealer. Hvor meget og hvor længe. 
5 Evt. 
 
Referat. 
Ad. 1.Der er indkøbt klar træ olie til havelåger og læhegn, hvis man ikke ønsker at male det svensk rød. 
Olien står hos driftteamet. 
Vær opmærksom på at få klippet hæk og havetræer. 
Ad. 2. Vedrørende udskiftning af vinduer, har vi nu haft møde med Alexander og to rådgivere. Snakken gik 
på hvad vi ønskede og hvad der var muligt. Vi har også drøftet projektet i dag og har sendt et referat af den 
snak til Alexander.  
Nu afventer vi så svar og derefter gives grønt lys for projektet.  
I vil alle høre nærmere detaljer, når der er lagt en helt klar plan. 
Ad. 3. Vi tager fat på råderetskataloget til næste møde, og vi starter med at brain storme ideer. 
Conni tager kontakt til Alexander, for at høre om boligforeningen har en skabelon/ model for hvordan, det 
kan gribes an. 
Ad. 4. Vi har igen i år lys i juletræet og i træet ved vaskehuset. Lysene vil være tændt i December. Juletræet 

tændes 27 November          
Ad. 5. Under evt. talte vi om aktivitets kælderen. Jes vil kontakte Anne omkring det rum og dets fremtid. 
Vi var også omkring fælleshuset ang. nye billeder/ kunst på væggene. Flere rammer er gået i stykker og vi 
ønsker en mere ensartet og nutidig udsmykning. 
 

Husk at der er julehygge i fælleshuset den 27 November          
 
Venlig hilsen bestyrelsen. 

Og god jul til alle.               
 


